

Date: 06 September 2021

التاريخ: 06 سبتمبر 2021

After Compliments,

بعد التحية و الإحترام،

BankDhofar Appoints Vikesh Mirani as Chief **Financial Officer**

بنك ظفار يعين فيكيش ميراني رئيسًا للمالية

Muscat | 06 September 2021: BankDhofar's Board of Directors announced the appointment of Mr. Vikesh Mirani as GM & Chief Financial

Officer effective from 5 September 2021.

Vikesh is a veteran finance professional with more than 25 years of wealth of experience in leadership roles in Financial Management within renowned financial institutions. Before joining BankDhofar, he has held the position of Chief Financial Officer with Arab Bank for Investment & Foreign Trade (Al Masraf), UAE. Vikesh holds a Bachelor's Degree in Commerce and is also a certified Chartered Accountant from the Institute of Chartered Accountants of India, England and Wales.

مسقط، 6 سبتمبر 2021: أعلن مجلس إدارة بنك ظفار عن تعيين فيكيش ميراني في منصب المدير العام والرئيس المالي وذلك ابتداءً من 5 سبتمبر 2021.

يتمتع فيكيش بخبرة واسعة في القطاع المالي تزيد عن 25 عامًا تقلد خلالها الأدوار القيادية في الإدارة المالية بمختلف المؤسسات المصرفية والمالية، وقبل انضمامه إلى بنك ظفار، شغل منصب المدير المالي في المصرف العربي للاستثمار والتجارة الخارجية (المصرف)، بدولة الإمارات العربية المتحدة.

يحمل فيكيش درجة البكالوريوس في التجارة وهو أيضًا محاسب قانوني معتمد من معهد المحاسبين القانونيين في الهند و إنجلتر ا و و بلز

عبدالحكيم بن عمر بن عوض العجيلي الرئيس التنفيذي

Abdul Hakeem Omar Awadh Al Olai Chief Executive Officer